
Naar de Filistijnen…. 

Burgemeester van Stappershoef luidde enkele weken geleden de noodklok. Een opmerkelijke actie 

voor een burgemeester, maar kon hem wel begrijpen. “Goirle stevent af op een financiële afgrond”. 

Een inktzwart scenario. Goirle maakt een verlies van 7 miljoen euro in 2 jaar tijd. Onlangs is ook de 

Burap gepresenteerd. De algemene reserve van Goirle is gedaald van 9 naar 1.3 miljoen in ruim 2 jaar 

tijd. Over 4 maanden zitten we op 0. En de verliezen lopen nog fors door. Is Goirle nog te redden? Ik 

zie wat rare pogingen. Bezuinigen op cultuur en sport en verhogen van belastingen. Oftewel onze 

inwoners betalen het gelag terwijl de oorzaken van de tekorten niet worden aangepakt.  

Jeugdzorg is hier de belangrijkste factor. Maar ook kosten van onze ambtelijke organisatie en de 

WMO zijn uit de hand gelopen. De kosten van Jeugdzorg in Goirle zijn gestegen van 4.6 naar 8 

miljoen per jaar. Daar zou je toch slecht van slapen.  

Wat opvalt, is dat het gemeentebestuur ondertussen uiterst kalm blijft. Wethouder Poos (Jeugdzorg) 

en Zwaans (financiën) lijken zich nog niet zo veel zorgen te maken. Maar hopelijk heb ik dit mis. 

Afgelopen dinsdag vergaderde raad en college over de kosten van de zorg met daarbij eerst een 

presentatie van het LOT. Ik ben nieuwsgierig en keek mee. 

Wat schetst mijn grote verbazing. Doel van de aanpak lijkt niet het terugdringen van de kosten, maar 

men sprak over afvlakken van de kosten. 8 miljoen per jaar uitgeven i.p.v. 4.6 miljoen. Dit terwijl we 

een paar jaar geleden nog prima zorg konden leveren binnen dit budget in Goirle.  

Maar het werd nog gekker dinsdagavond. De logische vraag werd gesteld waar de enorme 

kostenexplosie door veroorzaakt is. Maar hier kwam geen concreet antwoord op. Men wist het 

gewoon niet. Er werden vaag een paar mogelijkheden genoemd maar er is blijkbaar nog steeds geen 

analyse gemaakt of serieus onderzoek naar gedaan. Ook niets hierover in de presentatie. 

Onbegrijpelijk, althans voor mij. Ook omdat deze vragen eerder gesteld zijn. Ongelofelijk toch, je 

stevent als gemeente met 300.000 euro tekort per maand al 2.5 jaar op een financiële afgrond af, en 

we hebben geen antwoord op deze m.i. meest belangrijke vraag. De raadsleden bleven overigens 

uiterst kalm bij het uitblijven van een antwoord.  

Onlangs hebben deskundigen mij laten zien dat de door de gemeente gehanteerde systematiek van 

indiceren en declareren kritisch bekeken zou moeten worden. Daar zitten aantoonbare ‘lekken’ en 

zou op korte termijn verbeterd moeten worden. Hiermee kunnen serieuze slagen gemaakt worden 

met behoud van goede zorg. College, gebruik deze deskundigheid! 

Ik hoop en verwacht dat de raad voldoende inziet dat het 2 voor 12 is. Ook met wat hulp uit de Haag 

redden we het niet. Het lek moet eerst gedicht. Henk Gabriels heeft gelijk; “We zullen het hier zelf 

moeten doen”. De zelfstandigheid van Goirle staat op het spel. 
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